
 
I Skarpnäcks koloniområde värnar vi om miljön 

 

 

Vad hände egentligen 2011 på miljöområdet? Kom vi närmare målet, att bli miljödiplo-
merade? Svaret måste tyvärr bli nej, vi har fortfarande långt kvar till miljödiplomering. 

Vi gjorde ändå en hel del. T ex fick områdena utnämna var sitt miljöombud. Dessa samlade vi 
på flera möten och klargjorde vilka uppgifter de skulle ha och vi hade diskussioner där alla 
deltog med entusiasm. Det var mycket givande möten. Några av miljöombudens uppgifter 
skulle vara att informera på områdesträffar om miljö i allmänhet och sopsortering i synnerhet. 
Huvuduppgiften för säsongen skulle dock vara att göra en inventering av komposter i sitt 
område. Detta var inte så lätt att genomföra som vi trodde. Kolonisterna är inte så tillgängliga 
som vi önskar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Av 554 hus har 298 tillfrågats. Av dessa komposterar 91% sitt trädgårdsavfall. Det är ett 
ganska bra resultat om det skulle gälla hela området. Men inte tillräckligt för miljö-
diplomering, och det är bara drygt hälften som blivit inventerade. 

Vi får helt enkelt fortsätta med inventeringen nästa säsong. Kanske att vi får lägga upp en ny 
strategi och inte ta alla elva områden samtidigt. Vi är ju ett stort koloniområde med 554 hus. 
Det är inte så lätt att nå ut till alla med information. Detta visar sig också när det gäller 
sopsorteringen. Att det sorteras är det ingen tvekan om, men ibland blir man lite förundrad 
över att somliga tycker att dammsugare och vattenkokare ska ligga i plastsorteringen. Eller att 
kastruller, fågelburar och tältpinnar ska ligga bland plåtförpackningarna.  

Vi har ändå kommit långt om man räknar från när vi började. Och vi fortsätter att jobba mot 
miljödiplomeringen för vi tror att det är viktigt för kolonirörelsens fortlevnad. 
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298 av 554 kolonilotter inventerade 


